



D-Link Corporation Announces January 2004 Globally Consolidated Revenue of NT\$ 2,051 Million

Taipei, February 10, 2004

D-Link today announces its globally consolidated monthly revenue of NT\$ 2,051mln for January 2004. During this reported period, D-Link's Headquarter shipped NT\$ 1,069mln to its overseas sales offices, OBUs' global sell-through was NT\$1,707mln, Alpha Networks' revenue was NT\$ 614mln, and related party - transactions were NT\$ 1,339mln.

D-Link will release its preliminary FY2003 results in the afternoon of Feb. 11th, 2004 at Far Eastern Sheraton Hotel, and the Earnings' conference call will be conducted at 5pm, Taiwan Time. For more information, please visit D-Link's website at <http://www.dlink.com.tw/ir/>

九十三年一月營收公佈稿 友訊科技一月全球合併營收**20.51**億元

友訊科技今日(10日)公佈自行結算的93年1月全球合併營收為新台幣**20.51**億元，其中，友訊台灣母公司出貨給海外子公司的營收為新台幣**10.69**億元，友訊海外子公司全球營收為新台幣**17.07**億元，明泰科技營收為新台幣**6.14**億元，及聯屬公司間交易為新台幣**13.39**億元。

友訊訂2004年2月11日下午2點假台北遠東飯店怡東園舉行2004年第一季法人說明會，藉此將公佈2003年自結財務報表。

Net Sales	Amount
D-Link HQ (友訊母公司)	1,069
D-Link OBU (友訊海外子公司)	1,707
Alpha Networks (明泰科技)	614
Consolidated (友訊全球合併營收)	2,051

※2004 figures: pre-audited

IR Contact:

Yvonne Yan
Senior Director
Investor Relations

Global IR website: <http://www.dlink.com.tw/ir>
E-mail: ir@dlink.com.tw